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Referat af generalforsamling i  
 

Baunehøj Vandværk a.m.b.a. 
 
 

Mandag den 28. september 2020 
(Deltagere: 15 andelshavere) 

 
 
Dagsorden ifølge vedtægterne: 
 
1. Valg af dirigent 
2. Bestyrelsens beretning 
3. Behandling af indkomne forslag 
4. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse 
5. Budget for det/de kommende år forelægges til godkendelse  
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen 

På valg er Hans Lassen, Anders Poulsen, Jahn Svendsen og Jes Freisner 
7. Valg af revisor 

Bestyrelsen foreslår genvalg af revisionsfirmaet Døssing & Partnere 
8. Eventuelt 

 
 
Formanden, Hans Lassen bød velkommen til generalforsamlingen. 
 
1.Valg af dirigent 
Formanden foreslog Evert Friberg som dirigent. Der var ingen modkandidater og 
Evert blev valgt. 
 
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og at 
dagsordenen var i orden. Bestyrelse blev herefter præsenteret. 
 
 
2. Bestyrelsens beretning 
Formanden henviste til den udsendte skriftlige beretning 2019/20 og 
fremhævede enkelte punkter i beretningen.  
 
Spørgsmål fra salen:  
 
Poul Erik Jensen: Det har været for dårlige aftaler, der er indgået med Asserbo 
Vandværk, hvilket formanden bekræftede. Der skal udarbejdes nye og bedre 
aftaler med de øvrige vandværker. 
 
Arne Staugaard: Gamle hovedmålere der ikke måler korrekt. Det er ikke godt, at 
det ikke er opdaget før. De skulle være skiftet noget før. Driftsleder Carsten 
Olsen bekræftede, at man nok skulle have kontrolleret målerne noget før, men 
der er ikke i målerbekendtgørelsen krav om kontrol af hovedmålere, kun af vand-
målerne hos forbrugerne. 
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Poul Erik Jensen: Er UV-anlægget godkendt til at køre permanent. Hans Lassen 
svarede, at UV-anlægget endnu ikke er godkendt til permanent drift, men at det 
er bestyrelsens håb. 
 
Niels Andersen: Problematisk at hovedmålere ikke skal kontrolleres. Driftsleder 
Carsten Olsen oplyste, at vandmålere hos forbrugerne kan sidde i 9 år, hvorefter 
der udtages en stikprøvekontrol. Hvis vandmålerne klarer testen, kan de sidde i 
yderligere 3-6 år ellers er der 1 år til foretage udskiftning af hele partiet og de 
gamle vandmålere kasseres. Denne kontrol har man ikke med hovedmålere. 
 
Flemming Correll: Hvilke overvejelser har bestyrelsen om blødgøring af vandet. I 
nye huse installeres som standard BVT-anlæg. Er der konkrete løsninger, som 
bestyrelsen arbejder med. Næstformand i bestyrelsen Christian Nødebo svarede, 
at han har etableret et blødgøringsanlæg på et andet vandværk, hvor 
hårdhedsgraden faldt fra 30 til 19˚dh. Blødgøringsanlæg påvirker vandets smag. 
Baunehøj Vandværk har en hårdhedsgrad på 17˚dh. Blødgøringsanlæg er stadig i 
sin spæde start og bestyrelsen vil afvente erfaringer fra andre vandværker. 
 
Flemming Correll: Appellerer til bestyrelsen, at hovedmåleren kalibreres hvert 5. 
år. Driftsleder Carsten Olsen oplyste, at det allerede var indarbejdet i 
arbejdsprogrammet. 
 
Herefter blev bestyrelsens beretning taget til efterretning og godkendt. 
 
 
3. Behandling af indkomne forslag 
Ingen til dette punkt. 
 
 
4. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse 
Kasserer Anders Poulsen gennemgik årsrapporten for 2019 og oplyste, at man 
var kommet ud af året med et mindre underskud på kr. 126.887,- 
 
Bestyrelsen arbejder på at opnå et resultat omkring 0, så der ikke skal betales 
skat. 
 
Efter nogle få opklarende spørgsmål blev regnskabet 2019 herefter godkendt. 
 
 
5. Budget for det/de kommende år forelægges til godkendelse 
Kasserer Anders Poulsen fremlagde budgettet for året 2020, der snart er gået. 
 
Driftsleder Carsten Olsen oplyste, at man er i gang med ledningsudskiftning på 
Gurrehaven i Skærød og på Rørmosevej. 
 
Formanden Hans Lassen supplerede, at man er i gang med at modernisere 
vandværket og løbende at udskifte ledningsnettet. Bestyrelsen overvejer om man 
på længere sigt skal bygge et helt nyt vandværk og vil i den forbindelse sikre en 
bedre viden om trusler mod grundvandet. 
 
Budget 2020 blev efter få opklarende spørgsmål enstemmigt godkendt. 
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6. Valg af bestyrelsesmedlemmer til bestyrelsen 
På valg var Hans Lassen, Anders Poulsen, Jahn Svendsen og Jes Freisner.  
Alle var villige til genvalg. 
 
Der var ingen yderligere kandidater, hvorefter Hans, Anders, Jahn og Jes blev 
genvalgt. 
 
 
7. Valg af revisor 
Genvalg til revisionsinteressentselskabet Døssing og Partnere. 
 
 
8. Eventuelt 
Arne Stougaard: Hvor grønne skal Baunehøj Vandværk være. Hans Lassen 
svarede, at vandværket ikke har en grøn profil, men at man for år tilbage har 
installeret et solcelleanlæg. Der er et firma, der har tilbudt solcelle på grunden 
foran vandværket. Det bliver præsenteret på et bestyrelsesmøde i løbet af 
efteråret. Bestyrelsen har fokus på at fortsætte arbejde med at drive vandværket 
grønt og klimavenligt. 
 
Arne Stougaard foreslog at vandværkets græsarealer bliver beplantet med vilde 
blomster. 
 
 
Herefter et indlæg om benchmarking på forskellige parametre blandt vandværker 
i området v/bestyrelsesmedlem Jes Freisner. 
 
Driftsleder Carsten Olsen præsenterede herefter det nye SRO-anlæg (anlæg til 
styring, regulering og overvågning af boringer og vandværk) installeret af firmaet 
Blue Control. 
 
 
Dirigenten afsluttede generalforsamlingen og takkede de fremmødte for en 
generalforsamling i god ro og orden samt god spørgelyst. 
 
 
Skærød, den 
 
 
 
__________________________                   _____________________ 
   Dirigent Evert Friberg (sign.)         Referent Lone Maack (sign.) 


